
Schriftelijke vragen ex art 44 daklozenopvang 
 
De PvdA is donderdag 2 maart rond sluitingstijd van het stoelenproject poolshoogte gaan 
nemen bij het project en tevens bij  Iriszorg in de Remisestraat.. 
Tot 23.00 uur waren er nog negen daklozen in afwachting van een mogelijke plek bij het 
stoelenproject. 
Uiteindelijk werden er 6 daklozen doorgestuurd naar Iriszorg.  
De medewerker van het Stoelenproject  gaf aan dat het aantal daklozen steeds groter wordt. 
Tevens wordt het aantal daklozen met een GGZ achtergrond groter.  
Ook  de Gelderlander meldt op 3 maart in  een artikel over Iriszorg dat ze zorg hebben over 
het groeiend aantal daklozen en het ruimtegebrek in de opvang. 
De PvdA, Arnhem Centraal en de SP  maken zich wederom ernstig zorgen over de situatie en 
hebben daarom de volgende vragen:  
 
 

1. Het college  heeft aangegeven dat er altijd plek is voor alle daklozen.  Iriszorg geeft 
nu ook aan dat dit een probleem wordt.  Gaat het college  daar actie op ondernemen 
en welke actie is dat?   

2. Daklozen met een GGZ achtergrond komen steeds meer in de opvang terecht. Zij 
hebben echter meer nodig dan een slaapplek. Hoe gaat het college  ervoor zorgen 
dat deze mensen op de juiste plek komen voor begeleiding en/of  behandeling?  

3. Door het systeem van het stoelenproject dat men op zondag kan intekenen voor de 
hele week, komt het voor dat telkens dezelfde mensen  een slaapplaats hebben en 
anderen steeds reserve staan, ook als halverwege de week  plekken alsnog vergeven 
worden omdat mensen niet gekomen zijn.  Dit brengt onrust en scheve gezichten. Is 
het college bereid om daar met het stoelenproject over te praten en een ander meer 
eerlijk systeem voor te stellen?  

4. In de raadsbrief van 13 januari 2015  over de Bed Bad Brood regeling, wordt 
uitgegaan van 20 uitgeprocedeerde asielzoekers. Tevens wordt vermeld  dat gezocht 
wordt naar een geschikte locatie voor de opvang van deze groep. 
Om hoeveel uitgeprocedeerde asielzoekers gaat het nu, twee jaar later? Is er 
inmiddels zicht op een geschikte locatie voor deze mensen? Zo ja, wanneer kan daar 
gebruik van gemaakt worden? Zo nee, waarom nog niet, en wat gaat het college 
doen om dit alsnog snel te regelen?  
 
 
 
PvdA                     Arnhem Centraal.                  SP 
Ria de Vries         Lea Manders.                          Paul Kusters 


